
 

 

Zápis z ve řejného zasedání ZO dne 25. 11. 2008 

Začátek: 19,10 hod Konec: 21,00 hod 

Přítomní dle prezenční listiny 

Ověřovatelé zápisu: Veselý, Habr 

Program: 
1. Plnění rozpočtu k 31. 10. 2008 
2. Změna rozpočtu k 31. 12. 2008 
3. Schválení rozpočtu na rok 2009 
4. Nákup pozemků v kú. Horní rybníky p.p.č.148 a 87/7 a kú. Zábrodí p.p.č. 345/6,345/6 

a 345/7 
5. Schválení příspěvku p. Haně Proudové 
6. Informace k jednání na vybudování kanalizace 
7. Informace o činnosti DSO ÚPA 
8. Dotace z POV  na rok 2009 
9. Diskuse 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

1. Plnění rozpočtu k 31. 10. 2008 (příloha č. 1) 
Příjem: 3 564 621,02 Kč      Výdaje: 2 797 344,72 Kč 
Na ZBU je 1 269 589,18 Kč 
 

2. Změna rozpočtu k 31. 12. 2008 (příloha č. 2) 
Výše rozpočtu se nemění. Změny jsou provedeny pouze přesunem na některých 
položkách. Viz příloha  

 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

3. Rozpočet na rok 2009 (příloha č. 3) 
Rozpočet byl zveřejněn a vyvěšen na úřední desce obce. 
Z hlavních investičních akcí: 
Chodník Horní Rybníky cca 540 000,- Kč 
Chodník ke Špince cca 1 100 000,- Kč 
Kanalizace v Zábrodí cca 1000 000,- Kč 
Oprava kanalizace na H. Rybníkách cca 800 000,- Kč 
Na všechny akce se bude žádat o dotaci z „Programu rozvoje venkova“ 
Rozpočet na rok 2009 se schvaluje jako schodkový ve výši příjmů 3 530 700,-, 
výdajů 6 834 280,- a financování ve výši 3 303 580,-, která tvoří finanční prostředky 
z minulých let a výnosy z podílových listů. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 



 

 

Chodník na Horních Rybníkách se bude realizovat i bez dotace 

Pro: 3 Proti: 4 Zdržel se: 0 

 
Chodník na Horních Rybníkách se bude realizovat v roce 2009 pouze v případě, že obec 
obdrží  dotaci 

 

4. Nákup pozemků v kú. Horní Rybníky p.č.148 a 87/7 a v  kú. Zábrodí p.p.č. 345/6, 
345/6 a 345/7 

pozemky jsou v současné době zastavěny obecním chodníkem a chceme tímto nákupem 
vyřídit i vlastnictví  pro obec. 
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

5. Příspěvek paní H. Prouzové 
Paní H. Prouzová požádala o příspěvek na výdaje spojené s pohřbem manžela V. Prouzy. 
Obec poskytne příspěvek ve výši 5 000,-Kč z kapitoly pomoc občanů v hmotné nouzi. 
Příspěvky se budou poskytovat pouze občanům, kteří nemají vůči obci žádné závazky. 
  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

6. Kanalizace na Horních Rybníkách 
Kanalizace Horní Rybníky. Jednání s majiteli pozemků je složité. Pan Vlach souhlasí 
s vedením kanalizace po jeho pozemcích.S paní Škodovou jednání probíhá. Bez souhlasu 
majitele se vstupem na pozemek nemůže obec pokračovat ve výstavbě kanalizace. 
Pro novou zástavbu by se musely povolovat pouze vybírací jímky ,které jsou dost 
finančně náročné. (vybírání a odvoz na ČOV) 
Kanalizace Zábrodí. Je připraven návrh od p. Holého i s projednáním s vlastníky. Jedna 
varianta je svod do rybníku Brodský. Druhá do rybníku Špinka, kde by se mohla použít 
trasa zatroubeného starého vedení. 
 

7. Činnost DSO ÚPA 
Starosta obce podal informaci o činnosti DSO Úpa. 
Starosta seznámil ZO s ISÚ (integrovaná strategie území) MAS Mezi Úpou a Metují. 
V rámci krajské dotace, kterou svazek dostal, byly zakoupeny dopravní značky za cca 
12 000 Kč. 
V roce 2009 očekáváme dotaci na KIS, v jehož rámci se bude realizovat zřízení obecního 
rozhlasu a pořízení dvou měřičů rychlosti projíždějících prostředků. 
Pokud dotace opravdu bude přiznána, tak nás celá akce přijde na cca 100 000,-Kč 
 

8. Dotace z POV na rok 2009 
V rámci POV  obec zažádá o dotaci z „Programu obnovy venkova“ na chodník v Horních 
Rybníkách. Dotace by mohla být ve výši 50% ceny.  
 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 



 

 

9. Diskuse 
p. Beneš informoval občany o přípravách na výstavbu na Pile v  Horních Rybníkách. 
Připravuje se výstavba sušárny a přístřešku na rok 2009. V další etapě by byla postavena 
truhlárna. Kotel v sušárně bude na biomasu a sušárna bude zastřešena tak aby se nešířil 
hluk. Výstavba se rozdělila na 2 etapy z důvodů možností získání dotace. 
 
Žádosti na změnu územního plánu. 
Proběhla změna stavebního zákona, kde digitální územní plán musí obec začít tvořit do 
roku 2015. (původně do roku 2012). Obec začne s tvorbou nového ÚP v několika etapách   
v roce 2009. Žádosti o změnu je tedy možné podávat ještě do konce roku 2008. 
Zažádáme u KÚ KHK  o dotace na zpracování ÚP. Cena bude cca 140 000,-Kč.     
Diskuse ke změnám v ÚP bude veřejná. 

 

Usnesení ze dne 25. 11. 2008 
ZO schválilo: 

1. Úpravu rozpočtu k 31. 12. 2008 
2. Rozpočet na rok 2009 
3. Nákup pozemků v kú. Horní Rybníky p.č.148 a 87/7 a v  kú. Zábrodí p.č. 345/5, 345/6 

a 345/7. 
4. Příspěvek p. Haně Prouzové ve výši 5 000,- Kč 
5. Žádost o dotaci z POV 
 
ZO neschválilo: 
1. Výstavbu chodníku v Horních Rybníkách bez dotace. 
 
 
 
 
 
Zapsala: Burdychová 


